

No. 1616. CONVENTION (No. 97) CONCERNING MIGRATION FOR EMPLOYMENT (REVISED 1949). ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS THIRTY-SECOND SESSION, GENEVA, 1 JULY 1949¹

22 June 1964

NOTIFICATION by the UNITED REPUBLIC OF TANGANYIKA AND ZANZIBAR (as under No. 588; see p. 321 of this volume).

No. 1870. CONVENTION (No. 94) CONCERNING LABOUR CLAUSES IN PUBLIC CONTRACTS. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS THIRTY-SECOND SESSION, GENEVA, 29 JUNE 1949²

9 June 1964

RATIFICATION by the CENTRAL AFRICAN REPUBLIC

(To take effect on 9 June 1965.)

22 June 1964

NOTIFICATION by the UNITED REPUBLIC OF TANGANYIKA AND ZANZIBAR (as under No. 594; see p. 324 of this volume).

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 120, p. 71; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 4, as well as Annex A in volumes 401, 443, 444, 452, 455, 468 and 495.

² United Nations, *Treaty Series*, Vol. 138, p. 207; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 4, as well as Annex A in volumes 401, 413, 422, 443, 444, 452, 455, 457, 471, 483, 488 and 495.

N° 1616. CONVENTION (N° 97) CONCERNANT LES TRAVAILLEURS MIGRANTS (REVISÉE EN 1949). ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA TRENTE-DEUXIÈME SESSION, GENÈVE, 1^{er} JUILLET 1949¹

22 juin 1964

NOTIFICATION de la RÉPUBLIQUE-UNIE DU TANGANYIKA ET DE ZANZIBAR (voir sous le n° 588, p. 321 de ce volume).

N° 1870. CONVENTION (N° 94) CONCERNANT LES CLAUSES DE TRAVAIL ADOPTÉES DANS LES CONTRATS PASSÉS AVEC LES AUTORITÉS PUBLIQUES. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA TRENTE-DEUXIÈME SESSION, GENÈVE, 29 JUIN 1949²

9 juin 1964

RATIFICATION de la RÉPUBLIQUE CENTRAFRICAINE

(Pour prendre effet le 9 juin 1965.)

22 juin 1964

NOTIFICATION de la RÉPUBLIQUE-UNIE DU TANGANYIKA ET DE ZANZIBAR (voir sous le n° 594, p. 324 de ce volume).

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 120, p. 71; pour tous faits ultérieurs intéressant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 1 à 4, ainsi que l'Annexe A des volumes 401, 443, 444, 452, 455, 468 et 495.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 138, p. 207; pour tous faits ultérieurs intéressant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 2 à 4, ainsi que l'Annexe A des volumes 401, 413, 422, 443, 444, 452, 455, 457, 471, 483, 488 et 495.